
BESTYRELSES MØDE VEJLBY TOFTEN. 

Dato: 09-10-2019 

Deltager: Else, Karin, Henny, Heidi,Benny 

Referent: Karin Hjorth 

1. Godkendelse af dagsorden/referat.  2. orientering: 3.emner 
fra afdelingsmøde 4.beboersager. 5.opfølgning fra sidste 
referat. 
6. kommende opgaver for bestyrelsen. 
7. næste møde. 8. Evt. 

AD: 1 Godkendt 

Ad: 2  Så har vi haft første møde i det nye bestyrelses år. Vi 
byder Heidi og Benny velkommen i  bestyrelsen. Der bliver 
afholdt Halloween D.25/10 opslag i kasserne. Det er rigtig dejligt 
at nogle tager initiativ. Rulle i grøn gård kan desværre ikke laves, 
der vil ikke blive købt ny, da meget få bruger den. Man kan 
bruge rulle i nr. 192 og i nr. 92 

 AD: 3 Vi takker dirigenten og beboerne for et godt og 
konstruktivt møde. Vi har endnu ikke modtaget referat, men 
kan dog nævne at forhøjelse af vaskepriser blev vedtaget. 

AD: 4 Der er 7 haver der har søgt om haveudvielse, godkendt af 
hovedbestyrelsen. 

AD: 5 Vi afventer priser på nye legeredskaber til stor legeplads 
samt øverste grøn gård, så maling må vente lidt, afhængig af 
vejret bliver det måske først til foråret. Vi må desværre IGEN 
IGEN bede folk om ikke at parkerer på stamvej/brandveje. 



Ad: 6 Kursus i brug af hjerte starter, Selskabs lokale nr 284 
.opfølgning på igangværende opgaver. Parkering. På næste 
møde vil vi lave liste over kommende opgaver. Beboerne er 
velkommen til at byde ind med forslag. 

Ad: 7 Næste møde 12-11-2019 

Ad: 8 beboer henvendelser kl. 18.30 Karin og Heidi 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

  

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 


